
het kloppend hart van Oost

Jongere in de wijk: al twee bekers gewonnen
m

ei
i 2

02
4

Komen de wijzen uit het Oosten?Boxtel Oost Dag 2024

Twee stickers van Defence Center Boxtel op 
de regenpijpen bij de voordeur markeren de 
flat op Hoogheem waar Mihran Shouket (11) 
woont, samen met zijn twee jongere broertjes 
en zijn ouders. 
Mihran zit in groep 7 van De Hobbendonken. 
Rekenen is niet zijn grootste hobby, maar gym 
en spelling zijn juist favoriet bij hem. Sinds 
kort krijgt hij op school ook stelopdrachten. 
Die maakt hij thuis. “Soms mag ik ze in de klas 
voorlezen.” 

Hij vindt het wel leuk op Hoogheem. “Mijn 
neefjes en nichtje wonen hier ook. En je kunt 
hier fijn buiten spelen. Aan die kant…” Hij wijst 
naar de Schijndelseweg. “…spelen we cricket. 
Dat vind ik ook hartstikke leuk om te doen. We 
spreken met vriendjes ook vaak af in het speel-
tuintje. Soms moet ik op mijn broertjes passen. 
Dat vind ik minder.”
In het begin van het gesprek is Mihran wat ver-
legen, maar dat verandert gaandeweg en uit-
eindelijk vertelt hij steeds enthousiaster over 
taekwondo, zijn grootste hobby. Taekwondo is 
een Koreaanse vechtsport die vooral gericht is 
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op hoffelijkheid, sportiviteit, zelfbeheersing en 
verdediging. 

Drie jaar geleden opperde zijn moeder het idee 
om enkele proeflessen taekwondo te volgen. En 
Mihran was meteen verkocht. Inmiddels kent 
hij zes tuls (stijlvormen in taekwondo), draagt 
de groene band met blauwe slip en heeft hij al 
enkele prijzen gewonnen. Twee keer per week 
gaat hij een uur trainen, samen met zijn neefje. 
Met twintig kinderen vormen ze een groepje dat 
les krijgt van Atmane Qoubbane. Een geweldige 
leraar, vindt Mihran. “Wel een beetje streng.” 

Hoe verloopt de les? “We beginnen altijd met 
een buiging. Daarna hebben we de warming-up 
en dan gaan we oefenen. We leren de Koreaanse 
termen en allerlei technieken. Plankjes breken 
vind ik het leukste. En ik vind het ook leuk om de 
schijnbewegingen te leren. Zal ik ze eens voor-
doen?”
En ja hoor, even later komt hij trots binnen in zijn 
dobok, het taekwondopak. Zijn moeder knoopt 
de groene band met blauwe slip nog eens ex-
tra mooi. Met sissende geluidjes maakt hij de 

schijnbewegingen om te eindigen met een bij-
passende kreet. Stralend van trots en geluk.
“Taekwondo is geweldig. Mama zegt dat ik er 
veel meer zelfvertrouwen door heb gekregen. 
Maar ik vind het gewoon leuk om alles te leren. 
Ik kan al tot tien tellen in het Koreaans. En ik wil 
de zwarte band halen!”

Taekwondo kent een witte, gele, groene, blauwe, 
rode en zwarte band. “Ik kreeg meteen de gele 
band. We doen ook elk halfjaar examen. Kijk, ik 
heb al vier certificaten.” Zichtbaar trots laat hij 
de prijzen zien die hij heeft gewonnen op wed-
strijden in Rotterdam en Oss. “Dat heet sparren. 
Je kunt punten halen als je iemand raakt op zijn 
hoofd, of op de borst. Nee, het mag geen pijn 
doen. We raken alleen maar aan.”
Glunderend toont hij zijn medaille van de eerste 
plaats in Rotterdam, en de bekers van de eerste 
en tweede plaats in Oss. Een bekerkastje heeft 
hij nog niet, maar dat zal er zeker wel komen!

Marieke Dijkshoorn

In 2011 werd de Boxtel Oost Dag voor het eerst 

georganiseerd. Dat gebeurde door vertegen-

woordigers van de buurtverenigingen die Box-

tel Oost rijk was en door Stichting Wijkorgaan 

Boxtel Oost. Tot op heden zijn alle jaren een 

groot succes geweest, met uitzondering van 

de jaren 2019, 2020 en 2021.

In 2019 werd er op vrijdag voor het evene-

ment besloten om alles te cancelen vanwege 

de weersverwachtingen. Dat was achteraf een 

heel goede beslissing: op de dag dat de Boxtel 

Oost Dag plaatsgevonden zou hebben, waaide 

het zo hard dat geen tent of marktkraam op 

zijn plaats was blijven staan. Over 2020 kunnen 

we kort zijn: er heerste corona. Ook in 2021 wa-

ren er nog coronamaatregelen maar die gol-

den niet voor de jeugd tot en met twaalf jaar. 

Daarom is er toen een Boxtel Oost Dag jeugd 

gehouden.

Nu op 8 september, tussen 11.00 en 16.00 uur, 

zal er weer een Boxtel Oost Dag zijn. Het con-

cept blijft hetzelfde: weer veel muziekoptre-

dens, demonstraties, koopjes, en volop te eten 

en te drinken. Wij verwachten ook wel weer 

een paar verrassingen, maar dat zien jullie 

vanzelf op de dag zelf. De Boxtel Oost Dag is 

een evenement voor jong en oud. En laten we 

hopen op prachtig weer.

Toch heeft deze editie ook iets heel bijzon-

ders; het kan zomaar de laatste keer zijn dat 

deze wordt georganiseerd. De organisatie 

heeft steeds meer moeite met het rekruteren 

van voldoende vrijwilligers die een bijdrage 

willen leveren aan het opzetten en uitvoeren 

van deze tot nu toe succesvolle dag. Daar-

naast is ook de bezetting van het bestuur van 

Stichting Wijkorgaan Boxtel zodanig tanende 

dat het vooruitzicht niet gunstig is voor het 

voortbestaan van de stichting.

We hopen in ieder geval dat de bewoners 

van Boxtel Oost dit jaar nog met volle teugen 

kunnen genieten van een fantastische Boxtel 

Oost Dag.

Een marktkraam huren is ook nog mogelijk. 

Dat kan via: mhwgvanberkel@kpnmail.nl

De organisatie  

In de jaren zestig werden de eerste huizen ge-
bouwd in wat toen Boxtel Oost ging heten. 
Rondom De Rots en de Kinderboerderij zijn er 
inmiddels veel huizen gebouwd. Maar een wijk 
is meer dan alleen maar huizen. In de wijk Boxtel 
Oost wonen nu meer dan 9.000 mensen, er staan 
diverse scholen en er is een pas verbouwd win-
kelcentrum. Er is veel groen in de wijk en er zijn 
diverse speelplekken voor de jeugd. Dat willen 
we graag zo houden en het liefst zelfs nog wat 
verbeteren. 

Elders in deze wijkkrant Boxtel Oost staat een 
artikel over ‘Pareltjes rijgen in Oost’. Marian (van 
ContourdeTwern) en Helma (van de gemeente) 
werken samen om de mensen in Oost te helpen. 
Want we willen vooral een mooie wijk hebben 
voor de mensen die er wonen. Marian en Helma 
ondersteunen de ideeën die er leven. Zo helpen 
ze om de mensen in de vele buurten met elkaar 
te verbinden. Prachtig toch?

In een ander artikel, op de voorpagina, schrijft 
Jan de Vreede, nu nog voorzitter van het Wijkor-
gaan Boxtel Oost, over misschien wel de laatste 
Boxtel Oost Dag. Zonder vrijwilligers is het niet 
te doen. Dan wordt het organiseren van een 

Boxtel Oost Dag wel heel erg moeilijk. Dat zou 
toch wel erg jammer zijn, want het is een mooie 
dag om elkaar in onze eigen wijk te ontmoeten. 
Het wijkorgaan doet trouwens nog meer dan 
alleen de Boxtel Oost Dag: het vormt voor de 
gemeente een belangrijk klankbord voor de din-
gen die er spelen, voor de ontwikkelingen in de 
wijk en voor de zorgen die er leven. Samen met 
het wijkorgaan hebben we gesprekken over de 
toekomst van de wijk. Een toekomst die van alles 
kan brengen. 

Maar hoe ziet de toekomst van Boxtel-Oost eruit? 
Dat zou ik graag met een aantal inwoners willen 
bespreken. Een paar keer samen nadenken over 
zaken die u bezighouden. Of het nu gaat over 
wonen, parkeren, speeltoestellen of over groen 
in de wijk. Dus, heeft u daar ideeën bij of vindt 
u het leuk om daarover mee te praten? Of wilt 
u er eerst meer over weten? Bel dan gerust een 
keer met wijkmakelaar Helma Christ, tel. 06 47 27 
89 55 of stuur een mailtje naar h.christ@mijnge-
meentedichtbij.nl
 
Zo blijft Boxtel Oost uw wijk, waar het goed toe-
ven is. 

Wijkwethouder Fred van Nistelrooij aan het woord



 

 

Debby van der Sloot woont samen met haar 
gezin midden in Boxtel Oost. Toen ze met een 
kraam van Stichting Mama Vita op de Mantel-
zorgdag stond, hebben we een afspraak ge-
maakt om meer over de stichting te weten te 
komen.
 
Debby van der Sloot en Mireille van de Minke-
lis, beiden regiomoeder van Mama Vita Boxtel, 
hadden allebei al het gevoel dat er met hun 
baby wat aan de hand was, maar ze wisten niet 
wat. En bij het consultatiebureau werd aan-
gegeven dat alles goed ging. Toen de doch-
ter van Debby vier jaar was, kwam voor het 
eerst autisme ter sprake en bij de dochter van 
Mireille pas op zesjarige leeftijd, ook al hadden 
Debby en Mireille allebei al hier en daar hulp 
gezocht vanwege ontwikkelingsproblemen. 
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Samenwerking zorgt voor sanering 

De Rots Koffietijd

“Wij voorzien in een behoefte!”

Joost  

Hoogste punt nieuwbouw Albinoni
Op de plek van de voormalige basisschool De 
Beemden aan de Albinonistraat komt een nieuw 
woongebouw van drie woonlagen met 27 ap-
partementen. De bouw is in volle gang. Woens-
dag 17 april vierden we het hoogste punt.

Nieuwbouwplan
Het nieuwbouwplan bestaat uit 11 appartemen-
ten met 2 slaapkamers (grootte 59,5 m2), 10 ap-
partementen met 1 slaapkamer en extra berg-
ruimte (grootte 59,5m2) en 6 appartementen 
met 1 slaapkamer met extra bergruimte (grootte 
56 m2). De appartementen krijgen allemaal een 
balkon of een terras en een bergruimte op de 
begane grond. Het gebouw heeft een lift.

Energiezuinig en duurzame bouw
Alle appartementen zijn voorzien van een elek-
trische warmtepomp op bodembron. Deze kan 
het appartement verwarmen én koelen. De ra-
men op de oost-, zuid- en westgevel krijgen een 
screen zonwering. Op het dak komen sedum be-
planting en zonnepanelen. In de gevels worden 
nestkasten voor beschermde vogels en vleer-
muizen geplaatst.

Interesse om hier te komen wonen?
De oplevering is gepland begin september. Heb 
je interesse? Zorg dan dat je ingeschreven staat 
bij WoonService Regionaal (vanaf 15 mei Thuis-
poort). Eind mei gaan we adverteren. Volg ons 
via onze social media-kanalen om op de hoogte 

te blijven.

Wijze uit Oost: Leni van den Aker 
Als je de handen ineenslaat, dan kom je verder. 
Dat vinden ook Helma Christ, wijkmakelaar van 
onder andere Boxtel Oost, en Marian Verhoeven, 
sociaal werker/buurtondersteuner van Contour-
deTwern. Dus werken ze tegenwoordig samen 
om buurten te versterken. Ook in Boxtel Oost.
,,Samen met de inwoners van Oost willen we 
netwerken versterken en buurten mooier ma-
ken. Zodat mensen elkaar opzoeken, samen de 
handen uit de mouwen steken en elkaar beter 
leren kennen. Zo ontstaan er buurten waarin 
men naar elkaar omkijkt.” Dat is het doel van 
Marian Verhoeven en Helma Christ. En daarin 
vervullen ze allebei een andere rol, die hier en 
daar ook een beetje overlapt. ,,De grens is niet 
heel strikt.”
Marian: “Ik sta midden in de samenleving en ben 
bezig met het welzijn van de inwoners, en met 
het versterken van buurten. En Helma vormt de 
link met de gemeente. Zij staat met haar ene 
been in het gemeentehuis en het andere been 
in de wijk. Ze is meer van het grotere geheel.” 
Helma vult aan: “In mijn vorige gemeente werkte 
ik veel samen met de buurtondersteuner. Dat 
werkte heel fijn omdat we elkaar aanvulden en, 
samen met de buurt, meer konden bereiken. Dat 
is de reden dat Marian en ik nu samenwerken.”

Kettingen
Buurten versterken, dat is het toverwoord bin-
nen zo’n grote wijk als Boxtel Oost met bijna 
tienduizend inwoners. Hoe dan? Marian: “Er zijn 
al veel kleine pareltjes. We willen initiatieven 
aanmoedigen. Op buurt- en straatniveau lukt 
dat al aardig. We hopen dat we de pareltjes aan 
elkaar kunnen rijgen, zodat ze zich als kettingen 
uitbreiden over de hele wijk.”  
Dus meer onderlinge aansluiting tussen inwo-
ners, maar hoe krijg je dat voor elkaar? Marian: 

Wie kent haar niet? Leni van den Aker (85), 
geboren in de Clarissenstraat, getrouwd in de 
Nieuwe Nieuwstraat en nu al meer dan dertig 
jaar gesetteld op Hoogheem. Bekend van de 
Huiskamer, bekend in het gemeentehuis, be-
kend van Stichting Wijkorgaan Boxtel Oost en 
wat al niet. Te veel om op te noemen. Zovéél, 
dat ze in 2023 een lintje mocht ontvangen.

Moeder van de huiskamer
“De huiskamer bestaat nu al acht jaar. Er ko-
men iedere maand vierhonderd mensen, om 
elkaar te ontmoeten. Vanaf het begin ben ik 
erbij. Ja, ze noemen me inderdaad `moeder 
van de Huiskamer’. Zo voelt het voor mij ook. 
Ik regel alles en dat vind ik hartstikke leuk. Ie-
dere maand bak ik een taart voor de maande-
lijkse bijeenkomst ‘koffie met gebak’. Ze vin-

”Ik ga onder meer een-op-een met mensen op 
stap. Ik neem wijkbewoners naar ontmoetings-
plekken en activiteiten in de wijk. Op die manier 
heb ik mensen zien groeien. Ik wijs ze de weg en 
daarna gaan ze zelf door. En dan nemen ze soms 
weer andere mensen mee. Zo krijg je een sterke-
re buurt.” Ze noemt een concreet voorbeeld. ,,Ik 
ken een man in Oost die heel creatief is en meer 
wil dan alleen koffiedrinken met andere mensen. 
Hij is nu bezig met het maken van Happy Stones. 
We hebben hem gefaciliteerd met verfspullen en 
nu kan hij aan de slag. Misschien gaat hij work-
shops geven in bijvoorbeeld de kinderboerderij, 
De Rots, of Hoogheem. Of met kinderen. Zoiets 
kan uitbreiden tot een olievlek.” En die sociale 
olievlekken, die willen Helma en Marian graag. 

Hoger doel
Nog een voorbeeld. Helma: ,,Inwoners van de 
Diepenbrockstraat willen graag een buurttuintje 
aanleggen. Een prachtig initiatief dat het hogere 
doel dient: samen bezig zijn en elkaar vaker ont-
moeten. Zodat mensen naar elkaar omzien. In 
dat deel van Oost zijn veel versteende pleintjes 
waar zo’n buurttuin prima past, ook nuttig voor 
de biodiversiteit.” Het kan dus van alles zijn om 
een buurt te versterken? “Ja, zo zal een picknick-
tafel bij ons nooit zomaar een tafel zijn; hij moet 
de verbindingen in de buurt helpen versterken. 
Het zijn allemaal middelen om elkaar te ontmoe-
ten en te leren kennen.” 

Heb je vragen of ideeën? 
Bel Helma Christ: 06-47278955 of 
Marian Verhoeven: 06-655899. 
Ze komen graag in contact met je.

De lievelingsboom van… 
Josje Dormans

Primera en meer 

Bijeenkomsten ‘Sociale netwerken 
en Zorgzame buurt’ 

Spelmiddag ‘Nadenken over ouder 
worden en je toekomst’, Boxtel Oost  

Kinderen met autisme kunnen heftiger ervaren 
wat ze horen, zien, ruiken, proeven en voelen. 
Het filteren van prikkels en verbinden van in-
formatie is een probleem. Ook hebben ze vaak 
moeite met veranderingen. Contact maken met 
andere mensen is ingewikkeld en gaat vaak 
moeizaam. Er zijn kinderen met autisme die zich 
trager ontwikkelen, bijvoorbeeld met kruipen, 
lopen of praten. Maar juist super vroeg praten 
kan ook een teken zijn. Autisme kan ook als 
een pluspunt gezien worden: mensen met au-
tisme kunnen zich vaak heel goed op één ding 
concentreren en worden dan door niets anders 
meer afgeleid. Dit kan een pre zijn bij hobby of 
werk.
 
Mama Vita
Debby en Mireille zijn inmiddels ervarings-

deskundigen en zijn dus regiomoeder bij de 
stichting Mama Vita. Deze organisatie brengt 
moeders met elkaar in contact. Het motto is ̀ ver-
binding, inspiratie, veerkracht´. 
Er zijn minimaal tien bijeenkomsten per jaar. 
Zo houdt Mama Vita Boxtel koffieochtenden, 
creatieve ochtenden, wandelingen en zelfs een 
nieuwjaarsborrel. 
De herkenning onder de moeders is fijn, want de 
weg naar hulp en begeleiding is een eenzame 
weg. Je denkt dat je er alleen in staat; de opvoe-
ding is zwaar en stuit vaak op onbegrip bij de 
omgeving.
 
Interactieve avond
Heb je ook interesse om te komen kennisma-
ken bij Mama Vita Boxtel? De eerste keer is altijd 
gratis en je bent meer dan welkom. Kijk eens 
op www.mamavita.nl of mail Mireille en Debby 
rechtstreeks op boxtel@mamavita.nl 
Op 29 Mei organiseren de regiomoeders sa-
men met de bibliotheek Boxtel een interactieve 
avond met het thema ‘help, mijn kind past niet in 
een hokje’. Tijdens dit tafelgesprek vertelt schrijf-
ster en moeder van een dochter met autisme, 
Janneke van Bockel, over haar zoektocht naar 
hulp en haar ervaringen. Er zijn professionals en 
moeders van Mama Vita aanwezig om hun ver-
haal te delen. De avond is gratis te bezoeken in 
de spiegeltent, aanmelden is verplicht. 
https://huis73.op-shop.nl/1662/helpmijnkind-
pastnietineenhokje

Wauda Maas

“Het is niet alleen lievelingsboom, maar vooral 
mijn steunboom. Hij staat achter de Volder, 
vlak bij het fietspad. Ik moet er elke dag even 
langs, niet alleen omdat ik de hond uitlaat, 
maar gewoon even de boom voelen. Je voelt 
de kracht in deze oude eik. Waarschijnlijk staat 
hij hier al ruim honderd jaar en is hij in zijn jon-
ge jaren gebruikt om kachelhout van te oog-
sten. Dat zal de reden zijn waarom hij aan de 
onderkant vertakt is. Deze boom weet wat ‘le-
ven’ is: je aanpassen aan de wereld om je heen. 
Weinig ruimte rondom? Dan groei je omhoog. 
Een hete droge zomer? Dan beperk je de groei. 
Je buigt mee bij stormen en windvlagen. Het 
klinkt heel filosofisch, maar dat gevoel van 
steun en wijsheid krijg ik van deze boom.”
Josje heeft passie voor natuur en milieu. Ze is 
lid van de stichting De Noteneters, die zich in-
zet voor het planten van bomen die voedsel 
verschaffen aan mens en dier.

Winkelcentrum Oosterhof is per 15 mei helemaal 
weer helemaal bezet. Op die dag verwelkomen 
wij de nieuwe winkel Primera in winkelcentrum 
Oosterhof. Naast de DA drogisterij-parfumerie, 
starten Marc en Yvonne van den Biggelaar ook 
de Primera.
Een heel mooie toevoeging aan het winkelbe-
stand. Per 15 mei stopt Jumbo met het post-
agentschap en neemt Primera deze functie he-
lemaal over; er kunnen dus pakketjes verstuurd 
worden en opgehaald worden. 

Naast het postagentschap zal in de Primera ook 
Geldmaat aanwezig zijn. Dus vanaf 15 mei kan er 
weer contant geld opgenomen worden, tevens 
is er de mogelijkheid om af te storten. Al heel 
lang hebben we in het winkelcentrum gezocht 
naar een oplossing met betrekking tot een geld-
automaat. Gelukkig kan Primera deze behoefte 
vervullen. Met de komst van Primera is het win-
kelcentrum dus weer helemaal bezet.

Nu nog de aanpassingen van de parkeerterrei-
nen en omgeving. Een aantal maanden geleden 
is gestart met het kappen van een aantal bomen. 
Dit is gedaan voordat het broedseizoen van de 
vogels start. Het begin is gemaakt. En ook heeft 
de gemeente de aanbesteding bij diverse aan-
nemers afgerond. Nu is het nog wachten op het 
vervolg.
Na jaren van praten, voorbereiding en bouwen, 
hopen wij dat alles aan het einde van dit jaar is 
gerealiseerd.

De winkeliers

den dat ik best mee kan doen aan ‘Heel Holland 
bakt’, maar daar ga ik niet aan beginnen hoor! Ja 
natuurlijk, eens komt het moment dat iemand 
het van me moet overnemen. Daarom probeer 
ik nu al taken te verdelen. Maar dat vind ik best 
wel moeilijk. Het regelen zit me in het bloed. Je 
moet steeds vooruitkijken. Ik ben nu al bezig 
met een activiteit voor september. Daar ging dat 
telefoontje van zonet over.”

Blijf in beweging
“Mijn man en ik waren heel reislustig. We heb-
ben veel gezien van de wereld. Ook nu hij over-
leden is, blijf ik reizen. Ik ben pas nog in IJsland 
geweest. Schitterend. Natuurlijk ga ik dan ook in 
het warme water van zo’n geiser. Ik doe aan alles 
mee en wil van alles ontdekken. Mijn volgende 
reis, naar Bali, is al gepland. Ik ben dus best wel 
avontuurlijk. 
Voor een fietstocht van zestig kilometer draai ik 
mijn hand niet om. Als het enigszins kan, maak ik 
iedere week wel een fietstocht. Alleen met mooi 
weer, dat dan weer wel. Ik wandel ook graag. 
Vanaf Hoogheem kun je zoveel dingen te voet 
doen. En als ik ‘s geen boodschapjes te voet hoef 
te doen, ga ik gewoon een eindje wandelen in 
de buurt. Sporten? Nee, dat heb ik nooit gedaan. 
Aan wandelen en fietsen heb ik genoeg. Daar 
heb ik geen sportschool voor nodig.”

Ontwikkel jezelf
“Ik zat op de mulo, maar vond het maar niks. 
De huishoudschool bleek ook helemaal niets 
te zijn voor mij. Ik vond het maar wat fijn dat ik 
van school af moest om mijn moeder te helpen 

De werkgroep Wonen, zorg en welzijn van Seni-
orenvereniging Boxtel organiseert nog één  bij-
eenkomst over Sociale netwerken en Zorgzame 
buurt: op 30 mei 19.00 tot 21.30 uur in de Rots. 
Het is een vervolg op de eerdere bijeenkomsten 
‘Weet u al hoe uw woontoekomst eruitziet’ en 
‘Woonvormen voor senioren’ van oktober en fe-
bruari jl.  
Naast een geschikte woning met de nodige 
voorzieningen in de nabijheid blijkt een woon-
omgeving met mensen waar je een beroep op 
kunt doen net zo belangrijk te zijn. Een toe-
komstgericht sociaal netwerk vergroot de zelf-
redzaamheid, ook als er behoefte aan zorg of 
ondersteuning ontstaat. 

Tijdens de bijeenkomsten Sociale netwerken en 
Zorgzame buurt:
•  maken we kennis met diverse netwerken on-

derlinge hulp en dienstverlening in de wijk. 
•   gaan we in gesprek over hoe uw sociale net-

werk eruitziet en hoe dit kan worden uitge-
breid of verstevigd. 

•  bespreken we wanneer u een beroep zou doen 
op een hulpverleningsnetwerk en hoe we zo’n 
netwerk in stand kunnen houden. 

•  delen we met elkaar hoe we aankijken tegen 
onze woning en onze buurt, ook om elkaar be-
ter te leren kennen.

Deze bijeenkomst is ook toegankelijk voor niet-
leden toegankelijk
Graag aanmelden: woontoekomst@gmail.com 
met vermelding van naam, aantal personen en 
locatie/tijd.

Om eens op een andere manier na te denken 

over je (woon)toekomst is het Hop-on Hop-off 

Spel ontwikkeld. Hierin ga je met je medespe-

lers in gesprek over vragen als ‘hoe beleef ik mijn 

huis, mijn woonomgeving, mijn buurt’ en ‘wat 

zijn activiteiten die bij me passen en die ik met 

anderen zou willen doen’? 

Op deze wijze kun je je beter bewust  worden 

van je wensen en behoeften op het gebied van 

wonen en daarmee samenhangende thema’s als 

gezondheid, welzijn en vrijetijdsbesteding.

Het is fijn om op deze wijze met buren of ken-

nissen in gesprek te komen over thema’s die ook 

voor anderen in de buurt spelen, zorgen te delen 

en elkaar beter te leren kennen. 

We nodigen je graag uit voor een leuke middag 

om dit spel te spelen, ook niet leden zijn welkom.

Neem je buren of kennissen mee voor een gezel-

lige middag.

Deze spelmiddag wordt gehouden op :

28 mei 14.00-16.30 in De Rots 

Deze bijeenkomst is voor alle inwoners van Box-

tel toegankelijk

Graag aanmelden: woontoekomst@gmail.com 

met vermelding van naam, aantal personen en 

locatie/tijd.

 

v.l.n.r. Mireille van de Minkelis en Debby van der Sloot 

v.l.n.r.Helma Christ en marian Verhoeven

in het huishouden. We hadden het niet breed 
en toen had ik me voorgenomen dat ik nooit 
geldgebrek zou hebben. Mijn man en ik heb-
ben hard gewerkt. Van een verlegen meisje, ja 
dat was ik echt, werd ik een mondige tante. 
Dat kwam me in ons taxibedrijf goed van pas.
Ik heb een coupeuseopleiding gedaan, zo-
dat ik naailessen kon geven. Patroontekenen 
hoorde er ook bij. Voor mijn bruiloft in 1962 
heb ik mijn eigen bruidsjurk gemaakt. Met die 
naailessen had ik dus vaste inkomsten. Mooi 
om iets achter de hand te hebben.
Als ik nu jong zou zijn, zou ik hier in Boxtel 
naar SintLucas gaan. Creatief zijn met textiel.”

Zet de tering naar de nering
“Je moet het in het leven doen met wat je 
hebt en met wat er op je pad komt. Grijp de 
kansen die je geboden worden. Het leven 
gaat zoals het gaat, maar je kan er zelf wel een 
goede draai aangeven. Ze zeggen dat ik van 
niets iets kan maken. Ja dat is wel zo. Doe het 
met wat je hebt, en geef ook niet meer geld 
uit dan je hebt. Daar krijg je alleen maar el-
lende van. 
Ik ben wel trots op wat ik bereikt heb. Je leven 
gaat heel snel voorbij. Ik kijk met voldoening 
terug. En… ik kijk ook nog steeds vooruit!”

Marieke Dijkshoorn

Kom eens op de koffie bij de Rots en buurt gezellig mee. Tweede kopje koffie gratis! Elke eerste 
dinsdag en derde donderdag van de maand: inloop van 10.00 tot 12.00 uur. 



BuurtInformatieCentrum (BIC)
Hoogheem 72
5283 BB Boxtel
Jamie Maes, 0612 70 46 92

Stichting Wijkorgaan Boxtel Oost
Jan de Vreede, voorzitter
Oosterhof 16 
5283 BV Boxtel.
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www.boxtel-oost.nl

Woonstichting Joost
Ineke van den Oetelaar 
communicatieadviseur JOOST
ineke.van.den.oetelaar@wonenbijJOOST.nl

Servicelijn Openbare Ruimte
Voor melden van klachten over kapotte 
straatverlichting en speelvoorzieningen.
En vragen over huisvuil, groenbeheer en
wegbeheer, tel. 0411 65 59 44.

ContourdeTwern
Lisette Kats
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0411 655899
06 15505836
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0411 655899
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Marian Verhoeven
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06-51630885 
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jongerenwerkboxtel@r-newt.nl
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5283 EE Boxtel
0411 707504
directie@bredescholenboxtel.nl
www.bredescholenboxtel.nl
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wiewatwaar

Hij wil geen paniek zaaien, maar er moet nu 
écht wel iets gebeuren. Emile Lockefeer, voorzit-
ter van de kinderboerderij, is naarstig op zoek 
naar nieuwe bestuursleden. “We hebben geen 
secretaris meer, en de penningmeester geeft 
al anderhalf jaar aan dat hij ermee wil stoppen. 
We kunnen geen opvolgers vinden.” Zelf is Emile 
tachtig jaar en wil er ook mee ophouden. “Maar 
ik kan niet tegelijk met de penningmeester 
stoppen.” Nieuwe bestuursleden zijn er dus nog 
niet, maar die moeten er wel komen. Want een 
stichting, zoals de kinderboerderij, is wettelijk 
verplicht om een bestuur te hebben. Ook over 
de financiën zijn er zorgen. ,,We krijgen subsidie 
van de gemeente; dat is het allergrootste deel 
van onze inkomsten. En verder hebben we wat 
inkomsten van spullen die we verkopen, zoals 
eieren en potjes honing, maar dat is niet zoveel. 
En af en toe een donatie.” Alles bij elkaar geen 
vetpot. “De beheerder heeft eigenlijk te weinig 
uren, maar meer kunnen we haar niet betalen. 
Alles wordt duurder; de subsidie kan de kosten 
niet meer dekken.” 

Zoals bekend viert MUBO haar tienjarig bestaan, 
uiteraard met de bijbehorende tentoonstellin-
gen. Alle basisscholen hebben, met een kunste-
naar naar keuze, een beeldend werk gemaakt en 
de eindresultaten zijn te zien tijdens de expositie  
‘Boxtel viert jong talent’ in het Mubo. Die talen-
ten, dat zijn dus de leerlingen van alle basisscho-

Boxtel viert jong talent’ is genieten

len in Boxtel, ook in die van Boxtel Oost. 
Een kijkje eind maart in het klaslokaal van groep 
6/7 van De Spelelier liet zien dat de voorberei-
dingen grondig werden aangepakt. De klas 
kreeg uitleg van Janne Pisters van het Design 
Museum in Den Bosch. ,,Weten jullie wat design 
is?” En dat wisten ze. ,,En een prototype?” Ook 

Uniek
Verder loopt alles op rolletjes in de kinderboer-
derij die uniek in haar soort is vanwege haar 
diverse maatschappelijke functies. “We zijn een 
ontmoetingsplek. Zo vindt dagbesteding Dagje 
Thuis hier plaats, mensen van Cello werken hier. 
En we zijn een leerbedrijf voor onder anderen 
leerlingen van Yverta, en we bieden stageplek-
ken aan. Verder is hier ook het Buurtatelier, dat 
we wel met een extra dag zouden willen uitbrei-
den. Het loopt allemaal als een trein.”
En wat is de kracht van de kinderboerderij waar-
door het een aanrader is om er actief te worden? 
“Het is echt een bedrijf, met een gemoedelijke 
sfeer. Je werkt hier in een prettige omgeving. En 
de kinderboerderij is dus maatschappelijk van 
belang.”
Interesse om in het bestuur te gaan?
Info@kinderboerderij.nl

Jack Farla 06 83578702 of 
Emile Lockefeer 06 20624015

Koffieochtenden met vrije inloop:
donderdag 16 mei, dinsdag 4 juni, donderdag 20 
juni, dinsdag 2 jul en donderdag 18 juli. 10.00 - 
12.00 uur.

Rotskidz disco op 17 mei (zie poster!!!!)

Boom van verbinding: 
dinsdag 21 mei: 14.00 - 16.00 uur. Met een gra-

tis kopje koffie of thee, maar vooral een 
gezellig praatje onder het borduren van 
de boom.

Wereldschool Taalrijk 
is flexibel
De klassen variëren nogal eens in grootte en in 
aantal. Wereldschool Taalrijk in basisschool De 
Beemden heeft te maken met wisselende aan-
tallen leerlingen, kinderen van vluchtelingen en 
arbeidsmigranten, maar de school fikste het al-
lemaal dankzij haar flexibele aanpak. 
“We begonnen met één klas,” vertelt intern be-
geleider en coördinator Heidi Schel. “En in 2022 
werden het twee klassen vanwege de oorlog in 
Oekraïne, en toevallig kwamen er in die tijd ook 
veel kinderen uit andere landen op school.” Het 
aantal klassen wisselde een paar keer. “Van te 
voren weet je niet hoeveel leerlingen er zullen 
zijn; het kan zomaar zijn dat er volgende week 
acht kinderen bij komen. De gemeente kan ons 
dat ook niet vertellen. Je moet het allemaal heel 
flexibel organiseren, want je hebt natuurlijk ook 
meer leerkrachten nodig als er meer leerlingen 
zijn.”
Na ongeveer één jaar stromen de leerlingen uit 
naar het reguliere onderwijs. De leerlingen wor-
den daarbij verdeeld over alle basisscholen in 
Boxtel. “In totaal hebben deze leerlingen gemid-
deld vijf jaar extra ondersteuning nodig, maar de 
subsidie stopt na twee jaar. Op het moment dat 
de kinderen in Nederland komen, beginnen die 
twee jaar meteen te tellen, dus ook als ze nog 
helemaal geen onderwijs krijgen, zoals in azc’s 
weleens het geval is.” 
In het klaslokaal zijn de leerlingen bezig met een 
taalprogramma op hun laptop en ze zijn alle-
maal geconcentreerd bezig. Adam (10) uit Syrië 
is enthousiast over de school. “Ik vind alles leuk. 
Ja, ook taal en rekenen.” Intussen oefenen de 
jongste kinderen uit de klas in een andere ruimte 
op de dagen van de week. “Maandag, dinsdag, 
woensdag...”De zevenjarige Renad uit Syrië doet 
ijverig mee en straalt van oor tot oor.  “Het is hier 
zó fijn!”

Nieuwe bestuursleden zéér welkom in 
gemoedelijke kinderboerderij Oost 

dat wisten ze. Design en duurzaamheid werden 
gecombineerd: de leerlingen gingen aan de slag 
met het ontwerpen van een insectenhotel. Eerst 
twee aan twee op papier en daarna kwam het 
prototype van karton in beeld. Ze gingen serieus 
aan de slag: het filmpje dat ze tijdens de uitleg 
van Janne zagen, loog er niet om: het gaat erg 
slecht met insecten, zoals bijen, vlinders, kevers 
en libellen. ,,En dat is onze schuld”, concludeerde 
Sven. En daar gaf Janne hem gelijk in. Dus werk 
aan de winkel om ze een veilig onderkomen te 
bieden. Oona begon met het tekenen van holle 
stengels in het insectenhotel. ,,Daar kunnen de 
wilde bijen eitjes in leggen.” Het eindresultaat is 
nu te bewonderen in het Mubo.
En dat geldt ook voor de kunstwerken van de 
leerlingen van andere scholen, zoals De Beem-
den die zelfs met drie verschillende kunstenaars 
aan de slag ging. Op de Hobbendonken werden 
mozaïekkunstwerken gemaakt, op De Vorsen-
poel en De Maremak werd met textiel gewerkt. 
De gevarieerde expositie ‘Boxtel viert jong ta-
lent’ is nog te zien tot en met 30 juni

Muziekmiddag: (zie poster in de bijlage!!!!!)
Country Matinee op 26 mei.
Mocht het kopen van de kaartjes lastig zijn, dan 
mag je hulp vragen in De Rots. 

Open avond Dükerskoor: 
maandag  27 mei, zaal open om 19.30 uur. 
Entree gratis

Hartjes in de wijk: 
maandag 8.30 - 12.00 uur. Donderdag: 13.30 - 
16.30 uur.

FOTO VOLGT


